
Zápisnica zo zasadnutia Rodičovskej rady pri ZRPŠ, ZŠ s MŠ v Kočovciach - 06.06.2022 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia, privítanie prítomných 

2. Informácia riaditeľky školy 

3. Informácia hospodárky združenia  

4. Vyjadrenie sa k informáciám a návrhom 

5. Hlasovanie o návrhoch 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Otvorenie zasadnutia, privítanie prítomných , oboznámenie s programom 

 

2. Mgr. Krajčiová informovala prítomných členov Rodičovskej rady o situácii na záver 

školského roka a predbežné informácie o príprave budúceho školského roka 2022/23: 

- škole nedostačujú kapacity učební, riaditeľka podala informáciu o stave prípravy rozširovania 

kapacity školy zriaďovateľom.  

- zriaďovateľ rozhodol o zmene využitia novej učebne dielní na štandardnú učebňu 

- z toho vyplýva: demontovanie a uskladnenie nedávno zakúpeného nábytku pre dielne 

a nutnosť zakúpenie nového mobiliáru pre učebňu s klasickým vyučovaním 

- škola zakúpila mobiliár v hodnote približne 2270,- € 

- riaditeľka školy vzniesla návrh na podieľaní sa na financovaní tejto zmeny 

 

3. Pani Uhrinová informovala Radu o stave účtu a aktuálnej bilancii rozpočtu a možnostiach 

účasti ZRPŠ na vznesenom návrhu  

4. Rodičovská rada vzala na vedomie  prednesené informácie: 

- rodičovská rada dlhodobo vníma nedostatok priestorov školy a rovnako aj materskej školy. 

Danú problematiku vníma ako dlhodobo neriešenú a nedostatočne pripravovanú pre ďalšie 

obdobie, zo strany zriaďovateľa.  

- rodičovská rada v diskusii ohľadne vznesených potrieb školy dospela k prehodnoteniu 

rozpočtu 

5. Hlasovanie o návrhoch: 

 a) Rodičovská rada schvaľuje príspevok ZŠ s MŠ v Kočovciach  

    vo výške 2273,88,- €, na podieľaní sa na nákupe nového mobiliáru 

b) Rodičovská rada upravuje rozpočet a presúva prostriedky z položky „Klokan“  



do položky „Príspevok rozhodnutia RR“ 

        c) Rodičovská rada upravuje rozpočet a presúva prostriedky z položky 

 „Plavecký výcvik“ do položky „MŠ – Kultúrne podujatia“ 

 

 Hlasovanie bolo úspešné a všetky návrhy prijaté v pomere: 

 10 za 

 0 proti 

 0 sa zdržal 

 

6. Diskusia 

Pani Stuparič požiadala o preverenie možnosti stravovania dietetickým stravovaním v školskej 

jedálni. Riaditeľka preverí legislatívne záležitosti a kapacitné možnosti šk. jedálne. 

 

7. Záver – predseda poďakoval zúčastneným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

V Kočovciach, dňa 06. júna 2022 

 

 

            ................................................. 

  Martin Petrek 

                                                                                                 predseda Rodičovskej rady   


